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Interpelacje i zapytania radnych 

Radny WOJCIECH OSIECKI 

Panie  Przewodniczący,  Panie  Burmistrzu,  Szanowni  Państwo  Zgromadzeni  ja  mam  dość

krótkie pytanie, co prawda projekt jest w trakcie realizacji aczkolwiek zauważyłem, że dwie

kamery montowane teraz na tym nowym monitoringu w samym Rynku, czyli kamera

tutaj na rogu ul. Jana Pawła i dalej przy Farnej wiszą na tej samej wysokości co te światełka

świąteczne. Ogranicza to, że tak powiem widoczność kamery z drugiej strony bo kamera jest

obrotowa i  wiem, że ma możliwość oglądania obrazu dookoła.  Czy jest  możliwość,  żeby

wystąpić ewentualnie do wykonawcy jednak o podwyższenie tych kamer lub ewentualnie czy

w planach na przyszły rok nie ma montażu tych światełek na święta? Skoro już mamy taki

sprzęt, inwestujemy takie pieniądze, to lepiej, żeby on działał optymalnie. Dziękuję bardzo.

ZASTĘPCA BURMISTRZA

Następne pytanie zadał Pan radny Wojciech Osiecki. Dotyczy to monitoringu i kamer, które

są montowane w tej chwili. Faktycznie tak się stało, że na tym słupie przy naszej ulicy, przy

kiosku „Ruchu”, tutaj przy ul. Jana Pawła II (Wypowiedź radnego W. Osieckiego z sali nie do

odtworzenia.)  i  przy Farnej  ta  kamera sąsiaduje z  oświetleniem świątecznym,  które w tej

chwili jest. Oczywiście jeśli to będzie przeszkadzało w monitorowaniu, to oświetlenie będzie

zlikwidowane, bo kamera wiadomo, że jest ważniejsza.


